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ZÁPIS 
 
o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se sídlem 
Čížkovice, část obce Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku svazků obcí, 
vedeném Krajským úřadem Ústeckého kraje pod č. j. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), dále jen „SONO“. 

Ad 1/ Řádné zasedání členské schůze sdružení obcí „SONO“, bylo svoláno předsedou Sdružení v souladu 
s ustanovením stanov sdružení na den 23. 11. 2021 od 9.00 hod do Kulturního centa Lovoš v Lovosicích. 
Program jednání po schválení: 

1)  Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze 
2)  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3)  Schválení programu 
4)  Informace z jednání rady od poslední členské schůze 
5)  Zpráva finančního výboru  
6)  Zpráva kontrolního výboru 
7)  Hospodaření za období roku 2021 + info rozpočtové opatření č. 1/2021 
8)  Příspěvky členských obcí na svoz DNO  
9)  Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022 
10)  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023-2025 
11)  Průběh pilotního projektu - vážení odpadu na svozových vozech 
12)  Informace o změně ceny za likvidaci odpadů od roku 2022  
13)  Informace o spolupráci s obcí Siřejovice 
14)  Informace z provozu skládky 
15)  Informace o nových technologiích nakládání s odpady 
16)  Různé, diskuze 
17)  Usnesení, závěr 

Pozvánka s programem – příloha zápisu č. 1 

Ad 1/ Zahájení členské schůze   
Jednání zahájil v 9,00 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, předseda Rady Sdružení, přivítáním všech 
přítomných zástupců obcí. Konstatoval, že členská schůze je schopna se usnášet, neboť dle prezenční listiny je 
přítomno 29 zástupců členských obcí s právem hlasovat z celkového počtu 92 členů (účast dle stanov min. 30% 
všech členů – hlasovací kvórum činí min. 28). Členská schůze byla schopna se usnášet po celou dobu zasedání. 
Během jednání se dostavili 2 a v závěru odešli 3 zástupci členských obcí.    

Prezenční listina – příloha zápisu č. 2. 

Předseda rady Sdružení Ing. Medáček provedl kontrolu usnesení z minulého jednání členské schůze. Po 
vysvětlení k jednotlivým bodům usnesení bylo možno konstatovat, že - většina bodů usnesení byla 
„schvalovací“ nebo byla vzata na vědomí, Rada využila kompetence, které ji členská schůze schválila – usnesení 
č.8 b) k provedení rozpočtového  

Jednání za účelem zajištění vážení SKO na svozových autech s firmou FCC BEC po covid přestávce pokračují – 
viz. samostatný bod dnešního jednání. 

Usnesení ČS/listopad2021/k bodu 1: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé členské schůze. 

Hlasování: Pro: 29,   Proti:  0,   Zdržel se:  0  
Usnesení bylo schváleno. 

Ad 2/Volba orgánů členské schůze 
Předsedající přistoupil k volbě orgánů členské schůze: 
 
Do návrhové komise byli navrženi: 
M.Cimrová (Chodouny), Šárka Mrázková (Dobříň) a Ing. Josef Bíža (Mšené-lázně)     

Hlasování: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

Na ověřovatele zápisu byli navrženi: 
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Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.) a Alena Vacková (Žalhostice) 
  Hlasování: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 
  Usnesení bylo schváleno. 

-  zapisovatelem pro pořízení zápisu byla navržena paní Venuše Zubáková                                                                                       
  Hlasování: Pro: 40, Proti: 0, Zdržel se: 0 
  Usnesení bylo schváleno. 

Ad 3/ Schválení programu členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl program jednání členské schůze dle zaslané pozvánky, současně 
požádal přítomné o odsouhlasení změn programu – doplnění nového bodu – příspěvky členských obcí na svoz 
DNO a posunutí původních bodů programu. Nikdo z přítomných nevznesl další návrh na doplnění či změnu 
programu. Následně bylo hlasováno o programu jednání. 

Usnesení ČS/listopad2021/k bodu 3: 

Program jednání členské schůze uvedený v zaslané pozvánce byl upraven následovně: 

- zařazen byl nový bod programu – příspěvky členských obcí na svoz DNO a to pod bodem č. 8, ostatním bodům 
jednání dle pozvánky se automaticky přiřadilo číslo vždy o jednotku vyšší. Pozvánka – příloha zápisu č.1, 
prezenční listina – příloha č.2. 

Hlasování: Pro: 29,     Proti: 0,   Zdržel se: 0 Usnesení bylo schváleno. Program jednání členské schůze byl 
schválen tak, jak je v zápise uvedeno.  

 
Ad 4/ Informace z jednání rady Sdružení od poslední členské schůze 

Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl zprávu o činnosti Rady „SONO“ za období od minulé členské schůze. 
Předseda SONO uvedl, že kromě pravidelných kontrol hospodaření rada také přijala rozpočtové opatření č.1, 
dále se členové rady se zabývali pravidly pro nakládání s velkoobjemovým  

Usnesení ČS/listopad2021/k bodu 4:  

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé období 
od minulé členské schůze.     Hlasování: Pro: 29,     Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno. 
Ad 5/ Zpráva finančního výboru 

Slova se ujal Ing. Václav Bešta a přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, který se za období od minulé 
členské schůze sešel celkem 2x. Ing. Bešta informoval o výčtu činností, kterými se členové výboru zabývali - 
plněním rozpočtu příjmů a výdajů podle jednotlivých položek výkazu FIN, podíleli se na přípravě rozpočtových 
opatření i návrhu rozpočtu na rok 2022 a návrhu střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023-2025.  Zpráva 
finančního výboru je přílohou zápisu č. 3. 

Usnesení ČS/prosinec2020/ k bodu 5: 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu finančního výboru Sdružení za období od poslední členské 
schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 

 

v průběhu projednávání bodu 5 přišel zástupce obce Kyškovice, hlasovací kvórum se změnilo na 30 
     Hlasování: Pro:  30,    Proti: 0,   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 6/ Zpráva kontrolního výboru 
Předseda kontrolního výboru p. Radek Černý (Lovečkovice) sepsal zprávu o zjištěních kontrolního 
výboru za období od minulé členské schůze, kterou přednesla členka výboru pí Marie Cimrová. 
Všechna kontrolovaná usnesení byla splněna. Předseda kontrolního výboru ve zprávě konstatoval, že 
Rada Sdružení se pravidelně scházela nebo pracovala „na dálku“ a věnovala se aktuálním potřebám 
skládky SONO. Při kontrole usnesení z červnové členské schůze kontrolní výbor nezjistil žádné 
nedostatky. Zpráva kontrolního výboru je přílohou zápisu č. 4. 
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v průběhu projednávání bodu přišel zástupce města Úštěk, hlasovací kvórum se změnilo na 31 
Hlasování: Pro:  31,   Proti:  0,   Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

ČS/listopad2021/ k bodu 6: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 
 
Ad 7/ Hospodaření za období roku 2021 + info rozpočtové opatření č. 1/2021 
Pí. Zubáková seznámila jednání členské schůze s přehledem hospodaření Sdružení za období leden–září roku 
2021. Při projednávání čerpání rozpočtu bylo zdůvodněno čerpání jednotlivých položek a upozorněno na 
položky, ke kterým bylo přijato rozpočtová opatření č.1/2021 radou SONO dne 24.9.2021. Do příjmů byly 
částečně převedeny finanční prostředky z hospodářské činnosti dle schváleného rozpočtu.  Zásadním běžným 
výdajem rozpočtu jsou výdaje, které souvisí se svozem a odstraněním nebezpečných odpadů z členských obcí 
– zde nejvýznamnější úprava rozpočtu + 400 tis.Kč, ostatní drobné úpravy rozpočtu v souvislosti s pořádáním 
seminářů pro obce v souvislosti s novým zákonem o odpadech a povinnostech obcí ze zákona plynoucí – nové 
vyhlášky pro nakládání s odpadem a jejich zpoplatnění. 
Příjmy po konsolidaci za období dosáhly částky 2.664.730,50 Kč, běžné výdaje po konsolidaci dosáhly výše 
1.488.425,20 Kč, kapitálové výdaje nebyly čerpány. Celkový přebytek rozpočtu za období leden až září dosáhl 
částky 1.176.305,30 Kč. 
 
ČS/listopad2021/ k bodu 7: 
a) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu o hospodaření Sdružení za období od ledna do září 2021. 

Přehled o hospodaření za období leden – září 2021 je přílohou zápisu č. 5. 
Hlasování: Pro:  31,   Proti: 0,    Zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 

b) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o provedené změně rozpočtu příjmů a 
výdajů na rok 2021 (rozpočtová opatření č.1), ke kterému byla Rada pověřena usnesením 
členské schůze z 24. června 2021, bod 8b).   Hlasování: Pro: 31,   Proti: 0,    Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
Ad 8/ Příspěvky členských obcí na svoz DNO  
Předsedající seznámil zástupce členských obcí s přehledem výdajů, které sdružení vynakládá za své 
členské obce v souvislosti se sběrem, svozem a likvidací nebezpečných odpadů vytříděných 
z komunálních odpadů od občanů. Tabulka obsahuje údaje od roku 2015 v rozdělení a vyčíslením počtu 
stanovišť na obcích a vynaložených částek a počtu sběrných dvorů a částky za likvidaci vybraných 
komodit dle smlouvy. Z přehledu jasně vyplývá, že množství odpadů na sběrných dvorech a tím i 
úhrada sdružení za tuto službu se navyšuje. Některé obce využívají k likvidaci nebezpečných odpadů 
ze svých SD výhradně službu SONO, na některé SD odkládají svůj živnostenský odpad podnikatelé. 
Tento systém je organizován pro potřeby členských obcí a jejich občanů, živnostenské odpady by 
neměly být na sběrné dvory přijímány, mohlo by být kontrolováno živnostenským odborem. Celková 
částka za svoz a likvidaci NO v roce 2015 dosáhla částky 1.450 tis.Kč, v roce 2021 je to částka se rovná 
téměř částce jen za jarní vývoz (1.397 tis.Kč). Nárůst výdajů významně zatěžuje rozpočet sdružení a proto 
by bylo vhodné vrátit se k modelu příspěvku obce na jeden ze svozů stejně jako tomu bylo historicky. Členové 
finančního výboru navrhli částku ve výši 7,-Kč/obyvatele, rada se k tomuto návrhu víceméně připojila. Ing. 
Medáček uvedl další variantu, která znamená 5,-Kč pro ORP a 7,-Kč na obyvatele ostatních sídel, tak aby byl 
systém spravedlivější pro všechny. Ve stejném duchu je pak připraven i návrh rozpočtu na rok 2022. 
 
ČS/listopad2021/ k bodu 8: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje příspěvek členských obcí na svoz DNO dle Smlouvy na sběr, svoz a likvidaci 
nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů. Příspěvek bude stanoven dle posledního 
dostupného údaje o počtu obyvatel z údajů ČSÚ a to ve výši 5,-Kč/obyvatele členské obce III. typu (ORP)  a 
7,-Kč/obyvatele ostatní členské obce.    Hlasování: Pro:  26 ,   Proti: 5,   Zdržel se: 0   

Usnesení bylo schváleno. 
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ad 9/ Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022, který byl zaslán společně s pozvánkou, představila pí. Zubáková. 
Návrh rozpočtu je sestaven shodně jako v letech předcházejících – závazné ukazatele za odd. par. a vypsané 
investiční akce – 250 tis. Kč na PD a 550 tis. Kč na „projekt nakládání s opady“. Rozpočet je navržen jako 
vyrovnaný, příjmy a výdaje po konsolidaci 4 510 tis. Kč. Do běžných výdajů jsou zahrnuty pouze výdaje, které 
souvisí s chodem sdružení, výdaje související s vývozem a dovozem odpadu do polského zařízení nejsou 
rozpočtovány. Ke schválení je rozpočet předkládán formou závazných ukazatelů dle účelového členění 
rozpočtové skladby, tj. členění dle „odd a par“pro běžné a kapitálové výdaje, příjmy podle tříd jako nedaňové 
a kapitálové příjmy a transfery.   Stanovení rozpočtu v této podobě se jeví výhodné z důvodu možných úprav 
rozpisu rozpočtu, které je dle stanov oprávněna schvalovat rada. Hlavním zdrojem příjmů rozpočtu jsou 
převody finančních prostředků z hospodářské činnosti. Závazné ukazatele ve vztahu k jiným rozpočtům, 
s výjimkou členských příspěvků, nebyly stanoveny, vypsané jsou pouze investiční akce. 
 V návaznosti na projednávání předchozího bodu byl zaslaný návrh rozpočtu doplněn variantou 2 – příjem 
navýšen pouze o  přijaté prostředky obcí za svoz DNO ve formátu 5 + 7 Kč/obyv. Varianta 3 znamená příjem 
prostředků ze všech obcí ve výši 7,-Kč/obyv. + vytvoření rezervy (pol. 5901 nespecifikované rezervy) na 
případné neplánované výdaje. Varianta 4 je kombinací varianty 2, tj. 5 + 7 Kč/obyv. + rezerva. Možné úpravy 
rozpočtu v průběhu nadcházejícího roku členská schůze deleguje na radu SONO. 
 
ČS/listopad2021/k bodu 9: 
a) Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022, ve 
variantě č. 4 – vyrovnaný rozpočet, příjmy a výdaje po konsolidaci ve výši 5 310 tis. Kč na straně příjmů a 
výdajů. Schválený rozpočet příjmů a výdajů na rok 2022 je přílohou usnesení č. 6. 

             Hlasování: Pro:  31,  Proti:  0,  Zdržel se:   0 
        Usnesení bylo schváleno. 
 

b) Členská schůze „SONO“ schvaluje kompetenci Rady Sdružení k provádění rozpočtových opatření pro 
rok 2022 ve smyslu § 16, bod (1)c zákona č.250/2000 Sb. (změny objektivně působících skutečností 
ovlivňujících plnění rozpočtu příjmů či výdajů – věcné změny).   

Hlasování: Pro:  31,   Proti:  0,   Zdržel se:  0  
Usnesení bylo schváleno. 

 
ad 10/ Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023-2025 
Výhled rozpočtu na roky 2023-2025 je v jednotlivých letech sestaven jako vyrovnaný, počítá s již ustáleným 
předpokladem příjmů ve výši 1 mil. Kč za členské příspěvky, 3 mil. Kč z hospodářské činnosti (pacht majetku) 
a 5 tis. Kč z úroků z BÚ. V roce 2023 a 2024 je do příjmů zahrnuta částka 700 tis.Kč, což je kompenzace nákladů 
vynaložených na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek vytříděných z komunálního odpadu členských 
obcí (7,-Kč na obyvatele obce/města). Výdaje jsou složeny z běžných výdajů, zajišťující chod sdružení a 
financování svozu DNO z členských obcí, kapitálové výdaje souvisí s možným projektem „nakládání s odpady“ 
(např. projektová dokumentace, EIA). Vzhledem k plánovaným vyrovnaným rozpočtům by se stavy finančních 
prostředků na běžných účtech neměly zásadním způsobem ponižovat. 
ČS/listopad2021/k bodu 10: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2023–2025 v předloženém 
znění. Schválený výhled rozpočtu na roky 2023-2025 je přílohou usnesení č. 7. 

Hlasování: Pro: 31,    Proti:  0,    Zdržel se: 0    
Usnesení bylo schváleno. 

Ad 11/ Informace o průběhu pilotního projektu vážení odpadu 
Ing. Medáček informoval členskou schůzi o podrobnostech při zajišťování pilotního projektu vážení odpadů od 
jednotlivých občanů. Časově nejnáročnějším úkolem bylo zpracování seznamů jednotlivých objektů a k nim 
přiřazený počet a velikost popelnic. Nyní se provádí čipování popelnicových nádob, což je ve městě rovněž 
časově náročné vzhledem k velkému množství popelnic. Poté je potřeba provést párování čipů popelnic 
s vážním software. Zatím vše směřuje k tomu, že by obec Lukavec, městys Brozany n.O. a město Budyně n.O. 
měli začít dynamické vážení popelových nádob na svozových autech počátkem příštího roku. 
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ČS/listopad2021/k bodu 11: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o průběhu pilotního projektu – vážení odpadu na 
svozových autech.      Hlasování:  Pro:  31,   Proti: 0,     Zdržel se: 0     

Usnesení bylo schváleno. 
 

Ad 12/ Informace o změně ceny za likvidaci odpadů od roku 2022  
Pí. Zubáková seznámila jednání členské schůze s důvody, které vedly provozovatele zařízení „SONO“ 
k úpravám cen za odpady přijímané na skládku, kompostárnu i recyklaci a to od 1.1.2022. Jedním z důvodů je 
zákonná úprava vycházející ze zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, přílohy č. 9, která stanovuje každoroční 
nárůst poplatku za ukládání odpadu na skládku) – pro rok 2022 je stanoven poplatek ve výši 900,-Kč/t a do 
výpočtu pro uplatnění slevy z poplatku lze započíst jen 190 kg/obyvatele obce ve stavu k 1.1.2021. Dalším, 
neméně významným faktorem, je růst vstupních, ekonomicky oprávněných, nákladů společnosti - např. 
navýšení mezd zaměstnanců o 5%, nákladů na PHM, olejů a Ad Blue, náhradních dílů a oprav jednotlivých 
strojů, počítáno je s pořízením nového nakladače (odpisy) a po personálním auditu jsou započteny také 
mzdové náklady „závodčího“.  

Do kalkulací za likvidaci bioodpadů je nově zařazena i položka mzdových nákladů ve výši   ½ úvazku strojníka 
ze střediska recyklace, který bude v případě potřeby vypomáhat na kompostárně. Veškeré nevyužitelné 
odpady z recyklace, které budeme odvážet do lomu, musí být podle nové legislativy nadrceny.  

Nové ceníky, platné od 1.1.2022 jsou k dispozici v provozovně, ceny např. komunálních odpadů jsou stanoveny 
v závislosti na původci odpadu následovně: 

skupina odpadů 20 – komunální odpady s výjimkou odpadu katalogového čísla 20 02 02 – zemina a kameny 
a odpadů uvedených v bodě 2:  

obec Kč 481,96 + rez.na rekultivaci. 145,00 + DPH 15% 94,04  + poplatek 500/900 = 1 221/1621 Kč 

ostatní Kč 481,96 + rez.na rekultivaci 145,00 + DPH 21% 131,66 + poplatek 900,- =  1 658,62 Kč   

 

katalogové číslo 20 01 38 - dřevo a číslo 20 03 07 – objemný odpad  

obec    Kč 609,78+ rez.na rekultivaci. 145,00 + DPH 15% 113,22 + poplatek 500/900 = 1 368,-/1 768,- 

ostatní  Kč 609,78+ rez.na rekultivaci 145,00+ DPH 21% 158,50 + poplatek 900,- = 1 813,28 Kč 

ČS/listopad2021/k bodu12 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o změnách cen za likvidaci komunálních odpadů od roku 
2022 na skládce a kompostárně „SONO“.   

Hlasování: Pro: 31,    Proti:  0,   Zdržel se:  0    
Usnesení bylo schváleno. 

Ad 13/ Informace o spolupráci s obcí Siřejovice 

Předsedající ing. Petr Medáček informoval členskou schůzí o jednání a možnostech spolupráce s obcí 
Siřejovice, které se uskutečnilo 22. října 2021 místo původně plánovaného jednání rady.    

Dle informací z krajského úřadu je obchvat obce vyřešen z hlediska územního plánování v podrobném měřítku, 
projednán s dotčenými orgány, je součástí platného územního plánu obce (změna č.1) a z toho důvodu nebyl 
zahrnut do aktualizace ZÚR. Realizace obchvatu je tak možná na základě územního plánu obce a územního 
rozhodnutí. Aktuální informace ohledně realizace obchvatu je třeba řešit s investičním odborem KÚÚK. 
Předsedajícím byla přislíbena součinnost při projednávání na kraji, pozvání pro zástupce SONO na jednání OZ 
byla přijato. 

Úklid obce – z personálních důvodů nelze v současné chvíli čištění obce provádět, komunikována byla možnost 
zapůjčení „HAKO“ za předpokladu obsluhy „zametáku“ zodpovědnou a proškolenou osobou. 

ČS/listopad2021/k bodu13 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o spolupráci s obcí Siřejovice (obchvat, úklid). 

v průběhu projednávání bodu 13 odešli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 29 
        Hlasování: Pro: 29,    Proti: 0,     Zdržel se: 1     

Usnesení bylo schváleno.  
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Ad 14/ Informace z provozu skládky 

Jednatel společnosti pan Krycner seznámil jednání členské schůze s informacemi z provozu skládky. P. Krycner 
uvedl, že dlouhodobě se skládka potýká s personálním obsazením, ať už z důvodů „covid“, ale zejména 
dlouhodobé nemoci na pozici strojníka na kompaktoru.  V malém kolektivu, jako je ten náš, i nepřítomnost 
jednoho člověka může být problémem. Pro dostupnější získání nové mechanizace na skládku a kompostárnu 
jsme požádali o dotaci, kterou vypsal Ústecký kraj. S novým rokem vzniká povinnost nových základních popisů 
pro všechny, obce i firmy budou muset vyplnit nové ZPO a na kompostárnu nově také PIO – písemná informace 
o odpadech.  

ČS/listopad2021/k bodu14 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci jednatele společnosti SONO PLUS, s.r.o. p. Václava 
Krycnera z provozu zařízení „SONO“. 
v průběhu projednávání bodu 14 odešel 1 zástupce členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 28 

Hlasování: Pro:  28,    Proti: 0,    Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno. 

ad 15/ Informace o nových technologiích nakládání s odpady 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček informoval o možnostech zapojení se s odpadem obcí 
litoměřického okresu a dalších subjektů, které sváží odpady skupiny 20 na zařízení v Želechovicích, společnosti 
SONO PLUS, s.r.o.. Zástupci SONO byli přizváni ke společnému jednání se společností ČEZ, která připravuje 
studii proveditelnosti, resp. analytické podklady pro tuto studii na spalovnu v Ústí nad Labem. Tyto aktivity by 
se mohly stát alternativou k zamýšleným projektům separace nebo jiného způsobu zpracování odpadů, např. 
metodou pyrolýzy. Veškerá jednání se jeví v tuto chvíli na úrovni zjišťování cen na bráně jednotlivých zařízení, 
tak abychom mohli predikovat budoucí ceny likvidace odpadu pro obce litoměřického okresu. Všechny tyto 
metody ovšem předpokládají jednotnost členských obcí ve způsobu likvidace odpadu proto abychom zůstali 
zajímavým hráčem pro investory, případně další municipality jako jsou např. města Teplice, Ústí nad Labem 
atd. Jedině tak se můžeme stát rovnocenným partnerem při vyjednávání způsobu nakládání s odpadem a 
následně cen.  
ČS/listopad2021/k bodu15 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy Ing. Petra Medáčka o nových technologiích 
nakládání s odpady v regionu. 
        Hlasování: Pro:  28,    Proti: 0,    Zdržel se: 0     

Usnesení bylo schváleno. 
Ad 16/ Různé, diskuze 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček konstatoval, že byly projednány všechny body programu jednání. 
Diskuze probíhala během projednávání jednotlivých bodů, s dalšími náměty do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
 
Ad 17) Závěr 
Ing. Medáček konstatoval, že nikdo z přítomných nemá další návrhy ani dotazy, poděkoval všem přítomným za 
účast a zapojení do diskuze. Popřál do nového roku hodně pracovních i osobních úspěchů a jednání členské 
schůze prohlásil za ukončené v 14,15 hod. 
 
 

Seznam příloh 

1. Pozvánka s programem na jednání členské schůze 
2. Prezenční listina  
3. Zpráva finančního výboru 
4. Zpráva kontrolního výboru 
5. Přehled hospodaření za období 1.-9.2021 + RO č. 1/2021 
6. Rozpočet příjmů a výdajů na rok 2022 
7. Rozpočtový výhled na roky 2023 – 2025 
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V Lovosicích dne 23. listopadu 2021 

 

Předsedající členské schůze: Ing. Petr Medáček   ________________________ 

 

 

Ověření zápisu: 

Vacková Alena (Žalhostice)     _________________________   

 

Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.)     _________________________ 

 

 

Zapsala: Zubáková V.      ________________________ 

 


